
 

 

 
 
January 5, 2015 
 

The Chinatown District Management Association, Inc. (aka Chinatown B.I.D.) cordially invites the district 
property owners, commercial and retail tenants, and residents to its annual meeting of Directors and 
Members on:   

Thursday, January 29, 2015 at 6:00 PM 

At the Museum of Chinese in America (MOCA) 

215 Centre Street, New York NY 10013 

(between Grand and Howard Streets) 

The meeting will review the works of the B.I.D. over the previous year, discuss plans for the future, elect 
officers and directors, and review financial information. 
 

The annual meeting is an opportunity for residents, property, and business owners to connect and 
meet members of the organization. 
 

While the annual meeting is open to anyone interested in the Chinatown B.I.D., only registered 
members of the district may vote at the meeting.  Please take a moment to come into the office at 60 
St. James Place, Monday-Friday, 9:00 am-5:00 pm to complete a registration form before Tuesday 
January 27, 2015.  This ensures that you will be able to vote at the annual meeting.   
 

As we need to make proper arrangements, if you plan on attending the meeting, please RSVP by 
calling 212-346-9288 or by email to: supportBID@gmail.com, so that we can accommodate everyone 
who wishes to participate. 
 

 

華埠商業改進區誠意邀請區內業主、商業及零售租戶以及住戶參加本年度董事及會員大會:   
 

2015 年 1 月 29 星期四下午六時 

美國華人博物館 

中央街 215 號  

(格蘭街及候活街之間) 

會議將回顧商業改進區過去一年的成就，檢討財務、討論未來計劃，同時進行董事和幹事人員選舉。 
 

周年大會是住戶、業主和商家，以及華埠商業改進區互相聯絡和認識的大好良機。 
 

任何對華埠商業改進區有興趣的人士，均可參加周年大會，但僅限予已經登記的本區會員可以在大會上

投票。請有意在會上投票的會員，在 2015 年 1 月 27 日之前，前往我們聖占姆士坊六十號辦公室填寫登

記表，以確保可以在大會上投票。 
 

由于我們需要為大會作出事前安排，如閣下計劃當天出席，請致電 212-346-9288 或電郵

supportBID@gmail.com 預先通知我們，讓我們為每位希望參與的人士作出妥善安排。 
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